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maandelijkse wedde moet men het dus niet meer doen. Het enige
verschil zit nog in de pensioenen. Wie heeft er dan voordeel? De
werkgever, met name de overheid. Het is de overheid die haar
verantwoordelijkheid moet nemen. De werknemer statutaire
ambtenaar heeft niet gezien dat er geen bijdragen zijn betaald, want
zijn nettoloon is hetzelfde.

paie davantage de cotisations. Les 
intéressés ne se rendent donc
même pas compte de la situation.

04.06 Minister Freya Van den Bossche: Misschien wel even duidelijk 
maken wat ik bedoel. Bij de federale overheid start een contractueel
in weddenschaal 10 en blijft daarin. Een statutair die een carrière
opbouwt, springt bijvoorbeeld naar weddenschaal 13, hetgeen
uiteraard gepaard gaat met een hoger nettoloon. Men krijgt slechts
toegang tot die loopbaan om de sprong van weddenschaal 10 naar 13 
te kunnen maken, mits statutair te worden. De zaken zijn dus wel iets 
complexer dan wat u daarnet uitlegde.

04.06  Freya Van den Bossche,
ministre: Celle-ci est toutefois plus
complexe que cela. Ainsi, le
traitement des contractuels
demeure constant alors que celui
des statutaires peut évoluer vers
une échelle barémique supérieure.

Het incident is gesloten.
L'incident est clos.

De voorzitter: Ik merk dat mevrouw Lahaye-Battheu niet aanwezig is, we hebben er ook niets van
vernomen. Ik geef het woord aan mevrouw Pieters. 

05 Vraag van mevrouw Trees Pieters aan de minister van Werk over "de veiligheidscoördinatie"
(nr. 3857)
05 Question de Mme Trees Pieters à la ministre de l'Emploi sur "la coordination de la sécurité"
(n° 3857)

05.01  Trees Pieters (CD&V): Mijnheer de voorzitter, tijdens het
conclaaf van 20 en 21 maart 2004 te Oostende heeft de Ministerraad
een beleidsnota goedgekeurd die de staatssecretaris voor Veiligheid
en Welzijn op het werk, de toenmalige staatssecretaris Kathleen Van
Brempt, had opgesteld in verband met de reglementering van de
veiligheidscoördinatie in de bouwsector. Tot op dit ogenblik is dit dode 
letter gebleven. Ik lees in de regeringsverklaring van 14 oktober 2004
op pagina 26 voor de zoveelste keer dat de vereenvoudigde
regelgeving inzake veiligheidscoördinatie voor kleinere bouwwerken in 
werking zal treden. De beroepsorganisaties hekelen het uitblijven van
enig initiatief.

Mijn vraag is of de administratie deze maatregel, ofwel het dossier
van mevrouw Kathleen Van Brempt, wel wil uitvoeren. Daarom vraag
ik aan de minister van Werk om zo spoedig mogelijk een ontwerp van 
besluit voor te stellen tot uitvoering van die beleidsnota van de
Ministerraad van Oostende op 20 en 21 maart 2004. Deze tekst moet 
voorgelegd worden aan het sociaal overleg in de Hoge Raad voor
preventie en bescherming op het werk. De bouwsector heeft steeds
het beginsel van de verplichte veiligheidscoördinatie op grote
bouwplaatsen gesteund. Daar kunnen de gelijktijdige en
opeenvolgende activiteiten van verschillende bedrijven inderdaad
extra risico’s betekenen. Deze moeten dan maximaal geneutraliseerd
worden met specifieke preventiemaatregelen. De bouwsector heeft
zich, net zoals wij in deze commissie nog ten tijde van een van de
voorgaande ministers, bevoegd voor het welzijn op het werk, namelijk 
Mevrouw Onkelinx, altijd verzet tegen de buitensporigheden van een
reglementering die veiligheidscoördinatoren verplicht voor alle bouw-
en renovatiewerken en vooral voor deze waarvoor, zodra twee
afzonderlijke aannemers aan het werk zijn in gelijk welke
uitvoeringsfase, een veiligheidscoördinator moet worden ingezet.

05.01  Trees Pieters (CD&V):
Lors du conseil des ministres
extraordinaire qui s'est tenu à
Ostende en mars dernier, le
gouvernement a approuvé une
simplification de la réglementation
relative aux coordinateurs de
sécurité dans le secteur de la
construction. Or, cette
simplification n'a toujours pas été
mise en oeuvre à ce jour. Il en a
pourtant été fait explicitement
mention dans la récente
déclaration gouvernementale. Je
demande à la ministre Van den
Bossche de s'atteler à cette mise
en oeuvre dans les meilleurs
délais. Elle doit élaborer un projet
d'arrêté en concertation avec le
Conseil supérieur pour la
protection et la prévention au
travail. Le secteur de la
construction se plaint depuis
longtemps du caractère excessif
de la réglementation initiale
imposant la présence d'un
coordinateur de sécurité pour tous
les travaux de construction et de
rénovation. Cela n'a aucun sens
de vouloir aller plus loin que la
directive européenne en la
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Ikzelf heb steeds gepleit voor een reglementering die rekening houdt
met de geest van de Europese richtlijn en die niet strenger is dan
deze richtlijn.

Mevrouw de minister, ik zou u willen vragen hoe ver u staat met de
reglementering. Het is duidelijk geworden - wat de regering
meermaals heeft bevestigd - dat de huidige reglementering niet
aangepast is aan de risicopreventie op kleine bouwplaatsen.

matière.

Qu'en est-il de la simplification de
la réglementation initiale?

05.02 Minister Freya Van den Bossche: Het ontwerpbesluit is op 1
oktober ingediend bij de Hoge Raad voor preventie en bescherming
op het werk. De Hoge Raad heeft twee maand de tijd om advies te
verstrekken. Hierbij moet nog een maand extra gerekend worden voor 
de Raad van State. De bedoeling is dat alles in werking treedt op 1
januari 2005 of omstreeks die datum. Dus, we zitten eigenlijk op
schema.

05.02  Freya Van den Bossche,
ministre: Le projet d'arrêté a été
soumis le 1er octobre 2004 au
Conseil supérieur pour la
protection et la prévention au
travail. Le Conseil dispose d'un
délai de deux mois pour formuler
un avis. Il convient encore
d'ajouter à ce délai le délai d'un
mois dont dispose le Conseil
d'Etat pour rendre son avis. La
simplification de la réglementation
pourrait entrer en vigueur pour le
1er janvier 2005.

05.03  Trees Pieters (CD&V): Ik zal dit volgen, mevrouw de minister. 05.03  Trees Pieters (CD&V): Je
continuerai à suivre ce dossier de
près.

De voorzitter: Daar twijfelen wij niet aan, mevrouw Pieters.

Het incident is gesloten.
L'incident est clos.

06 Questions jointes de
- Mme Zoé Genot à la ministre de l'Emploi sur "l'avis de la commission paritaire des entreprises de
nettoyage sur la proposition de directive Bolkestein" (n° 3928)
- Mme Annemie Turtelboom à la ministre de l'Emploi sur "l'incidence de la directive relative aux
services dans le marché intérieur sur le secteur du nettoyage" (n° 4011)
06 Samengevoegde vragen van
- mevrouw Zoé Genot aan de minister van Werk over "het advies van het paritair comité voor de
schoonmaakondernemingen over het voorstel van richtlijn-Bolkestein" (nr. 3928)
- mevrouw Annemie Turtelboom aan de minister van Werk over "de impact van de richtlijn betreffende 
de diensten op de interne markt op de schoonmaaksector" (nr. 4011)

06.01  Zoé Genot (ECOLO): Monsieur le président, madame la
ministre, nous avons déjà eu l'occasion de beaucoup discuter,
principalement en commission de l'Economie, de la fameuse directive 
Bolkestein visant à libéraliser les services suivant le principe du pays 
d'origine. Principe assez inquiétant, puisque toute entreprise agréée
dans son pays pourrait prester des services dans d'autres pays. Et
nous connaissons les différences d'agréments, de pratiques sociales
existant d'un pays à l'autre. Ici, nous avons un exemple de plus d’un
nouveau secteur qui prend connaissance avec angoisse de cette
directive Bolkestein. Il s'agit des entreprises de nettoyage et de
désinfection (la commission paritaire 121) qui, à la lecture de cette
proposition de directive relative aux services dans le marché intérieur, 
considèrent qu'une des conséquences de l'application de cette
directive serait que les employeurs, prestataires de services,

06.01  Zoé Genot (ECOLO): De
sector van de schoonmaak- en
ontsmettingsbedrijven, die van het
paritair comité 121 afhangt, maakt
zich zorgen over de richtlijn-
Bolkestein. Een van de mogelijke
gevolgen van die richtlijn is
immers dat buitenlandse
werkgevers zouden ontsnappen
aan de verplichting de
werknemers een eindejaarspremie 
te betalen. Voor de bepalingen van 
verordening 1408/71 EG
betreffende de toepassing van de


